
Referat af bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen Kolt Haveby 

Tirsdag, den 4. september 2012 kl. 19.00 

 

Fraværende: Pernille, Ordstyrer: Niels 

 

Godkendelse af referat fra sidste møde. Referat af 7. august 2012 blev godkendt.  

 

1. Opfølgningsliste. Listen blev gennemgået og vil blive ajourført. Der er blevet nedsat et udvalg, 

bestående af Niels, Kjarstein, Peter og John (sidstnævnte hvis arbejdet tillader det) som arbejder 

videre med beplantningsplanen. Mødedato er aftalt. De træfældninger, som tidligere er aftalt, vil 

blive effektueret. Der var debat om evt. køb af en brugt multi-bane og indhentning af flere tilbud på 

køb af ny multi-bane. Pernille har afsøgt markedet og henledte opmærksomheden på generalforsam-

lingsvedtagelsen. John undersøger uforpligtende en pris på brugt multi-bane. Der rettes henvendelse 

til kommunen med henblik på at få beskåret træer/bevoksning på kommunens dobbelt-stier.  

 

2.  

Bentes bunke. Bente orienterede om kommende fjernvarmeopgravning på Pilegårdsvej, etape 8. 

Foreningen har haft en virksomhedspraktikant i juni måned. Det har været positivt. Indkomne 

beboerhenvendelser blev fremlagt og vil blive behandlet. 

 

3. 

Orientering fra formanden. Ingenting fra Niels. 

 

4. 

Orientering fra kasserer. En del af kontingentindtægterne flyttes til vores Pluskonto, der giver lidt 

højere rente.  

 

6. 

Orientering fra EDB/kartotek – kontaktpersoner. Svend Åge fraværende. 

 

7. 

Orientering fra teknisk udvalg (beboerhenvendelser). John følger fortsat op på verserende sager og 

tager sig af de indkomne henvendelser. 

 

8. 

Orientering fra teknisk udvalg, vej og kloak. Niels ser på revnet asfalt i etape 11. Der er henover 

sommeren blevet repareret 3 vejbrønde pga. sætningsskader. Skaderne opstår bl.a. på grund af 

manglende oprensning. Der er 261 regnvandsbrønde i foreningen. Niels indhenter pris på tømning 

af samtlige brønde. De bør tømmes hvert andet år, for at minimere de omkostningstunge sætnings-

skader.  

 

9. 

Orientering fra kommunikation intern. Nyhedsbrevet udkommer i nær fremtid. 

 

10. 

Orientering fra kontaktudvalg, region og kommune. Lars fraværende. 

 

11. 

Orientering fra legepladsudvalg. Ingenting fra Pernille. 

 

12.  

Eventuelt. Pernille ville høre, om GKH vil være med til at lægge pres på kommunen, for at få 

fjernet skilteskoven (og opsat ET skilt med alle aktiviteter) ved indkørslen til Butikscentret? Et 

flertal i bestyrelsen mener ikke, at GKH skal indblandes, når området ikke er vores. Pernille blev  

i stedet henvist til at tage kontakt til Fællesrådet. 

Referent: Bente Jensen 


